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SANDVIKA
MAGASIN

BYEN I DAG OG I FREMTIDEN

- KADETTEN MUSIKK FESTIVAL: 
DAGENS SVAR PÅ KALVØYA-
FESTIVALEN. SIDE 8-9.

- UTENOM DET VANLIGE. SIDE 7.

- DET SKJER I SANDVIKA. 
SOMMERKALENDEREN 2018. 
SIDE 14-15.
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Restauranter og kaféer: 
Du finner en rekke spise- og drikkesteder langs promenaden og fjorden.

Elven og fjorden – over og under vann
Unike opplevelser

Elvepromenaden skal utvikles 
med flere møteplasser og bli et 
trivelig område hvor det blir godt 
å oppholde seg både på dag- og 
kveldstid, hele året.

Rigmorbryggen og promenaden med lekeplass og pusterom på fine dager.
Ta broen til Kalvøya eller båten ut i Bærums skjærgård.
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Elven og fjorden – over og under vann
Unike opplevelser

Sjøholmen barnekunstsenter 
Åpner i september med restaurant 
og mange aktiviteter og opplevelser. 

Henie Onstad Kunstsenter med 
spennende utstillinger i sommer, 
blant annet med Jakob Weidemann
Foto: Øystein Thorvaldsen/HOK

Kadettangen fjordpark har en av 
de fineste strendene i Oslofjorden. I 
sommer åpner deler av parken med 
stupetårn med 3, 5- og 10-meter, 
kiosk, toaletter og parkering.

Skulpturpark under vann  
Opplev den unike undersjøiske 
skulpturparken utenfor Sjøholmen, 
laget av den britiske kunstneren 
Jason Taylor. Illustrasjonsbilde fra 
Lanzarote. Foto: Jason Taylor



4 BYEN FOR FREMTIDEN

Sandvika blir større og 
mer betydningsfull både 
for bærumssamfunnet 

og regionen – som kulturby, 
kunnskapsby og næringsby. 
Fremtidens Sandvika skal binde 
sammen flere ulike byområder, 
byrom og de naturgitte «herlig-
hetsverdiene» som parker, elveløp 
og fjorden. 

En gang ble Sandvika kalt «den 
hvite byen ved fjorden», omgitt av 
vakre naturelementer med grønne 
åser, sjøen og elven. Vi må utnytte 
hele dette vakre landskapsrommet 
når byen vår skal utvikles videre.

I Sandvika skal vi bygge smart-
ere, tettere og høyere for en 
bærekraftig fremtid og blandingen 
av handel, næring og boliger vil gi 
en by som er i bruk hele døgnet. 

Men en by består ikke bare 
av bygninger, men også av et 
mangfold av plasser der byens liv 
utspilles. Alt fra promenadestrøk 

til mer intime byrom der spontane 
kulturuttrykk plutselig og overras-
kende kan dukke opp, til de mer 
faste kulturarenaer der det organi-
serte kulturlivet blomstrer. I år 
fyller Sandvika 15 år som by.

Fremtidens Sandvika starter nå. I 
sommer inviterer vi til nye Kadett-
angen, festivaler, nisjebutikker, 
gallerier og kafeer. 

Det skjer i Sandvika!

Lisbeth Hammer Krog
Ordfører

SANDVIKA 
– byen for fremtiden

– Sandvika skal være en 
kulturby, en kunnskapsby 
og en næringsby

Ordfører Lisbeth Hammer Krog
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Hele byen tas i bruk under den 
store Byfesten, fra vann til 
land. Nytt i år er stupetårnet 

på Kadettangen fjordpark. Dogrun 
(hundeløp med eier) og idrettstorg. 
Det er dans, teater og musikk hele 
helgen, fra fire scener. 

Hele lørdag og søndag blir det 
barneaktiviteter i Byparken, blant 
annet med den franske sirkus-
truppen Cie Laforaine som både har 
karuseller, sirkusartister og  
tre meter høye damer. 
    Lørdag 25. august  
kl. 22–24 er det Kulturnatt 
elvelangs. Mer informasjon:  
www.sandvikabyfest.no

OPPLEV BYFESTEN 
23.–26. august

Bærums største 
barnekor synger 
sammen med 
Bærumsstjernen 
Nicoline Berg Kaasin, 
til ære for Mennes-
kerettighetene som 
fyller 70 år. 

Eliasbåten og redningsselskapet på Kalvøya, marked 
med alpakkaer og lam, hest og vogn i Løkkehaven. 
Vikinglandsby og Nysirkusfestival. Postman Pat.  
Dette er noen høydepunkter under årets Byfest i 
Sandvika fra torsdag 23. til søndag 26. august. 

BYFESTEN

Byfestens høydepunkt er alltid 
Paraden som starter i rådhusets 
borggård lørdag kl. 12. 

Sirkus Cie Laforaine på  
Byfesten i 2017.

På Byscenen blir det 
gjensyn med Postman 

Pat,som kommer på 
besøk til alle barn 

lørdag kl. 10.30. 
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I Bærum bryr vi oss om barna  
og fremtiden, derfor vil vi ta vare  
på miljø og klima. Å være klima-
klok handler om å gjøre gode  
valg og finne nye løsninger.

Julie og Mathilde går til skolen  
hver dag. Det samme gjør  
vennene deres. Derfor blir  
det færre biler på skoleveien.  
En klimaklok kommune har  
gågrupper som både reduserer bil- 
bruken og gjør skoleveien tryggere. 

Bra for helsen og bra for miljøet.
 

Mathilde og Julie, 9 ar

PLASS TIL  
Å GÅ FORAN

Bærum er landets  
raskest voksende  
kommune, der hver 
fjerde innbygger  
er under 19 år. 

Sammen skaper  
vi fremtiden.

baerum.kommune.no

2020 
Bærum er etablert som en  
miljø- og klimaklok kommune.

2030 
Klimagassutslippene er redusert 
med minst 40 prosent.

2050
Bærum er et  
lavutslippssamfunn.

M
et

ro
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ra
nd
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g 



7BAKGÅRDEN

BAKgården er en oase i 
Sandvika sentrum med 
utendørsscene der unge og 

lovende, mer garvede amatørmu-
sikere og profesjonelle byr på sin 
musikk og sitt talent til stor glede 
for publikum. 

Arrangementene er gratis og 
åpne for alle.

LØRDAG 16. JUNI
Musikk- og danseteateret 
BærMuDa, det lovende ungdoms-
bandet The Pricks og Karl Vrålstad 
med sin unike stemmeprakt.

LØRDAG 23. JUNI:
Turbotroll - trio som spiller kul 
egenkomponert musikk for barn
Synesthesia. Ungt bærumsbasert 
10-mannsband. 

SØNDAG 24. JUNI OG 12. OG 26. AUGUST
Opera til Folket!

LØRDAG 30. JUNI
Munroe/Knutsen - ny duo med 
artistene Marie Munroe og  
Christer Knutsen.

LØRDAG 28. JULI
Heigh Chief  - kritikerrost ungt 
bluesband.

LØRDAG 11. AUGUST OG 18. AUGUST
Nysirkus med Circus Xanti.

LØRDAG 18.AUGUST
Lommedalen Antirust: Bluegrass på 
norsk.

TORSDAG 23. AUGUST: 
Utekino med sing along:  
Mamma Mia.

Se resten av programmet på 
 BAKgården - Sandvika

i Sandvika
NOEN HØYDEPUNKTER FRA PROGRAMMET
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I sommer får Sandvika en ny 
festival - musikkfestivalen 
«Kadetten», som arrangeres 3. 

og 4. juli. Vi har tatt en prat med 
Toffen Gunnufsen, festivalsjef og 
en mann med like lang fartstid som 
Kalvøyafestivalen selv. 

Aller først, går det bra med deg?  
Er det hektiske dager?
– Alt bra med meg. Mye å gjøre 
med to festivaler som Skral og 
Kadetten, men det er godt å føle at 
man lever også!
 

Hvorfor arrangerer du festivaler? 
Er det en livsstil?
– Jeg startet med å lage holme-
fester i Homborsund på 70- tallet, 
og etter det ble det Quart, Hove, 
Skral og nå Kadetten. 

Kadetten musikkfestival:

Festivallivet er  
tilbake i Sandvika

FAKTA 
Kadetten musikkfestival
Norges nye strandfestival

Urban, pop og elektronisk musikk 
med høyaktuelle internasjonale 
og norske artister

Stefflon Don, Tyler The Creator, 
Ty Dolla $ign og Khalid er blant 
artistene som kommer.

Mer informasjon: 
www.kadetten.no

– Kalvøya er selve arnestedet til alle festivalers far, Kalvøya- 
festivalen. Hit reiste vi for å se Frank Zappa, Nirvana, U2, Bjørk, 
Neil Young og andre store stjerner på 70-, 80-, og 90-tallet.

Festivalsjef Toffen Gunnufsen

FESTIVALLIV

http://www.kadetten.no
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Det er nok en livsstil, men også 
en jobb som gir mye når man er så 
heldig å få lov til skape gode opple-
velser for andre. 
 

Hva kan vi forvente  
oss av årets festival? 
– For det første blir det sol, chill 
og strand. Og ikke minst kan vi 
forvente fete konsertopplevelser 
med storheter som Tyler The 
Creator, Marshmello, Khalid, Ty Dolla 
$ign, Years & Years, Anderson paak, 
Lil Pump, Rich Brian, Stefflon Don, 
Pasha, Amanda Delara, Kamelen og 
mange flere. En festival som klart 
skiller seg ut i festivalfloraen.
  
Hvorfor falt valget på Sandvika?
– Med Kalvøya og med dens 
historie er det helt spesielt 
for oss å få lov til å lage en ny 
festival i dette området. Alle 

fasiliteter er lagt til rette for både 
publikum og oss som arrangør. 
Kadettangen og Sandvika ligger 
perfekt til i kort avstand fra både 
Oslo og Drammen. Som trafikk-
knutepunkt er Sandvika unik. Og 
Sandvika fjordpark blir helt klart 
et av Europas flotteste festi-
valområder. Når man står ved 
hovedscenen på Kadettangen 
er det ikke til å tro at man bare 
er noen 100 meter fra E18. 
Fantastisk sted. 
 

Har du selv opplevd  
Kalvøyafestivalen i sin tid? 
– Vi reiste til Kalvøya i perioden 
1977 til tidlig 90-tall. Da startet 
jeg Quartfestivalen. Ufattelig 

mange fine opplevelser, blant dem 
U2 når de turnerte albumet War. 
 
Hva har vært den største utfor-
dringen med Kadetten så langt?
– Det å lage en ny festival 
innebærer mange detaljer som må 
avklares, og siden vi er på ny grunn 
så er første året preget av det. Men 
kommunen, handelsstand, musikk-
miljø og foreningsliv har stilt opp 
fra første stund. Sandvika preges 
av en genuin interesse for at festi-
valen skal lykkes. Jeg tror man 
savner folkelivet rundt det å ha en 
festival i tiknytning til byen. Vi er 
så heldige å ha et godt team som 
har jobbet med festival i mange år, 
og mange gode Skral-folk vil trå til 
i sommer. Og ikke minst – frivillig-
heten blomstrer i Bærum!
 
Hva gleder du deg aller mest til?
– Til dørene åpner og vi kan trykke 
på knappen til årets festivalopp-
levelse.
 
Blir det festival i 2019 også? 
– Den er vi allerede i gang med å 
planlegge og booke til!

KHALID

TYLER THE CREATOR

STEFFLON DON

TY DOLLA $IGN

FESTIVALLIV
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SANDVIKA SENTRUM ØST: Rivning av fire sentrum skvartaler. Oppføring av ny bebyggelse på til sammen 102 000 m2,
kombinasjoner av forretningsvirksomhet nær bakkeplan, kontor i de neste etasjer og boliger i de øverste etasjene. 
Fremtidig boligtall: 750–960. ILLUSTRASJON: LPO AR KITEKT ER

BYEN FOR FREMTIDEN               

– Fremtidens Sandvika må 
være en mangfoldig by, 
hvor menneskene skal 

kunne bo, arbeide, ta utdanning og 
ha rike muligheter for opplevelser, 
aktivitet og den gode hverdagen, 
sier rådmann Erik Kjeldstadli.

Sandvika skal utvikles i alle 
retninger. Mot nord med Hamang, 
Industriveien og videre opp mot 

Franzefoss. Sentrumsutvikling 
rundt jernbanestasjonen med 
Elias Smiths vei på den ene siden 
og sentrum øst fra stasjonen til 
rådhuset på den andre. En byport 
i vest rundt hotellet og storsen-
teret, som kan knytte denne 
delen tettere og bedre til resten 
av Sandvika. Fjordbyen – fra 
Sjøholmen og vestover.

– Når planene realiseres vil 
fremtidens Sandvika være en by 
med om lag 8 000–9 000 boliger 
og en befolkning på over 20 000 
innbyggere. I dag er det om lag  
3 000 boliger og 6 700 
innbyggere, sier Kjeldstadli. 

GODE BYROM
– Gode byrom danner rammen om 
liv og aktivitet.  Torgene, plassene, 
parkene, gatene, smugene, 
trappene og kaiene skal være gode 

SANDVIKA 
– byen for fremtiden

FJORDBYEN MED LAKSEBERGET OG KADETTANGEN: Nærheten til elv og fjord skal utnyttes. Som følge av at E18 legges i tunnel kan Lakse-
berget utvikles til nytt rekreasjonsareal og åpne for boligbygging.  En ekspertgruppe med kunnskap om landskapsarkitektur, byutvikling, 
miljø, trafikk og næringsliv skal komme med anbefalinger til Bærum kommune om utvikling av sjøfronten. Ekspertgruppen består av politiker 
Erling Lae, professor ved NMBU, Elin Børrud, landskapsarkitekt Iwan Thomson fra lala Tøyen, sivilingeniør Guri Lindmark fra Muliticonsult, 
sivilarkitekt Gunnar Ridderstrøm fra Citiplan og direktør Sverre Landmark fra Aspelin-Ramm.  FOTO: BÆRUM KOMMUNE

HAMANG OG INDUSTRIVEIEN: Tydelig bystruktur med gode  
veier og kvartaler som skal romme bolig, næring og handel.  
Fremtidig boligtall: 1300–1600. 

ILLUSTRASJON: DYRVIK ARKITEKTER

Sandvika står foran store endringer og skal bli en  
urban og mangfoldig fjord- og elveby.
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SANDVIKA SENTRUM ØST: Rivning av fire sentrum skvartaler. Oppføring av ny bebyggelse på til sammen 102 000 m2,
kombinasjoner av forretningsvirksomhet nær bakkeplan, kontor i de neste etasjer og boliger i de øverste etasjene. 
Fremtidig boligtall: 750–960. ILLUSTRASJON: LPO AR KITEKT ER

BYEN FOR FREMTIDEN

steder å oppholde seg og friste til å 
gå til fots til butikker, jobb eller skole, 
sier kommunaldirektør for samfunn, 
Arthur Wøhni. 

– Sandvikas egenart og identitet, 
med en fantastisk beliggenhet ved 
fjorden og elven, skal løftes frem og 
gjøre Sandvika til en attraktiv by. 

FJORDBYEN MED LAKSEBERGET OG KADETTANGEN: Nærheten til elv og fjord skal utnyttes. Som følge av at E18 legges i tunnel kan Lakse-
berget utvikles til nytt rekreasjonsareal og åpne for boligbygging.  En ekspertgruppe med kunnskap om landskapsarkitektur, byutvikling, 
miljø, trafikk og næringsliv skal komme med anbefalinger til Bærum kommune om utvikling av sjøfronten. Ekspertgruppen består av politiker 
Erling Lae, professor ved NMBU, Elin Børrud, landskapsarkitekt Iwan Thomson fra lala Tøyen, sivilingeniør Guri Lindmark fra Muliticonsult, 
sivilarkitekt Gunnar Ridderstrøm fra Citiplan og direktør Sverre Landmark fra Aspelin-Ramm.  FOTO: BÆRUM KOMMUNE

FRANZEFOSS: Eierne av det tidligere gruveområdet på Franzefoss 
vil utvikle en ny bydel: Franzefossbyen. Et godt boligmiljø med 
tydelig stedsidentitet, gode gang- og sykkelforbindelser, og 
gjennomgående blågrønne strukturer. 
Fremtidig boligtall: 800–1200.

– Fremtidens Sandvika vil være 
en by med om lag 8 000–9 000 
boliger og en befolkning på 
over 20 000 innbyggere.
                                Rådmann Erik Kjeldstadli

Otto Sverdrups plass i fremtiden?  ILLUSTRASJON LPO ARKITEKTER

Otto Sverdrups plass i dag.  Foto: Bærum kommune

Sandvika – de nærmeste årene
• Åpning av hele Kadettangen fjordpark
• Elvepromenaden åpner fra sentrum til Kalvøya
• E16-tunnelen åpner
• Sentrum øst med nye kvartaler
• Hamang blir bolig- og næringsområde 
• Ny barneskole og utvidelse av Bjørnegård
• E18 i tunnel
• Fjordbyen under utvikling
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– D et er fremdeles veldig 
spesielt å spille her. Jeg 
er glad i stedet. Den 

stripa her har vært, og er fremdeles, 
ekstremt viktig for meg, sier Håvard 
Bakke.  

Foran han ligger klubbscenen 
«Musikkflekken», med historie 
som strekker seg helt tilbake til 
1980-tallet. For Bakke er det 
hjemmebane, med over hundre 
opptredener innenfor dørene. Så 
sent som i juni spilte bandet hans 
COVER ME - a tribute to Bruce 
Springsteen dobbeltkonsert på 
Flekken. Senere i år spiller de i bl.a. 
Drammen, Lillestrøm og Oslo.  

THE HOLY GRAIL  
Film, TV, teater, rockekonserter, 
storband, tegnefilm-dubbing og 
innlesing av lydbøker. Håvard Bakke 

har gjort det meste. Men musikken 
kom først.

– Jeg var en ekstremt musikk-
interessert gutt, og på ungdoms-
klubben på Høvik fikk jeg oppleve 
at jeg kunne drive med det i 
ordnende former, med instru-
menter og instruktører til stede, 
sier Bakke. 

Låtskriving, ungdomsklubb-opp-
tredener og et ukjent antall timer 
med øving førte til slutt frem til 
døra på bygget Bakke nå står og 
ser på.

– Det var «the Holy Grail», å få 
spille på Musikkflekken liksom! 
Smiler han. 

STOLT AV SANDVIKA 
Det er stolthet i stemmen når 
Håvard Bakke snakker om musikk-
bransjen i byen, og han blir glad når 

han ser unge artister promotere 
byen.  

–  Vi pleide å si at vi kom fra et 
sted rett utenfor Oslo. Nå sier 
man at man kommer fra Sandvika, 
musikkmiljøet her har blitt et 
begrep. Mye på grunn av Toothfairy 
og deres arbeid, så ære være dem, 
sier han. 

Hva betyr Sandvika for deg? 
– Jeg kjenner at Sandvika betyr 
mye for meg. Det er primært på 
arenaer her det har skjedd for 
meg. Og det Sandvika gjør nå, med 
utbyggingen, syns jeg er utrolig 
spennende. Det å aktivt begynne å 
bruke denne fantastiske beliggen-
heten gir meg trua, sier Bakke og 
ser bortover elvepromenaden.

Mitt Sandvika: 

Musikkbyen  
og hjembyen  

MITT SANDVIKA

FAKTA
NAVN: Håvard Bakke 
YRKE: Skuespiller/  
artist
BOSTED: Kolsås
Oppvokst i Drammen  
og Sandvika

En artist som ble skuespiller, kaller han seg selv. Håvard Bakke har tilbragt  
mange timer bak miksebord og mikrofoner langs elvepromenaden i Sandvika.  
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Mitt Sandvika: 

Hva liker du med Sandvika? 
Petter, Nesøya  

– Jeg liker at Sandvika har bypreg, men 
samtidig koselige områder som rundt 
elva. Også liker jeg at man har tilgang 
på alt og at den videregående skolen 
ligger så sentralt. 

Marius, Hosle  
– Sandvika er en fin by, 
med strand, sjø, butikker, 
storsenter og ikke minst 
vinmonopol. Jeg syns det 
er gøy at det satses på å 

utvikle Sandvika. 

Debesai, Sandvika  
– Jeg syns Sandvika er et 
fint sted, blant annet på 

grunn av de gode turmulig-
hetene som ligger i nærheten. 

Maria, Bygdøy Allé 
– Jeg liker arkitekturen. Gamle 

bygg blir godt ivaretatt her, 
samtidig som man har det 

moderne.

Emil, Bekkestua  
– Jeg liker Kalvøya fordi det  

er så koselig der. 

Martine, 
Heggedal  

– Det er god tilgang til det meste: 
storsenteret, skolen, togstasjonen, 

Kalvøya og parker. Jeg liker mangfoldet. 

Fredrik, 
Hosle  
– Jeg er en del på Kalvøya, det er 
rolig, stille og gode bademuligheter. 
Og jeg treffer mange kjente der nå.  

Romina, Frognerkilen  
– Jeg liker elva og nærheten til 
vannet. Jeg har faktisk sagt til 

moren min at 
jeg kunne tenkt 

meg å flytte
til Sandvika. 

MITT SANDVIKA
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17. juni:  
Konsert med Alna Storband  
og Marimba-orkesteret i Byparken  

Mukwa Marimba fra kulturskolen i Bærum, under 
ledelse av Renate Alsing, møter Alna Storband fra Oslo. 
Sammen byr de på heftige afrikanske rytmer, i låter som 
er spesial arrangert til denne konserten

23. juni:  
St. Hansaften feires på Henie Onstad Kunstsenter

Bålbrenning, konsert, blomsterkranser, sang, dans, 
store musikkopplevelser og kunstaktiviteter for hele 
familien.

3.–4. juli:  
Kadetten musikk- og strandfestival  

Festivallivet er tilbake i Sandvika. Urban, pop og 
elektronisk musikk. Les mer på side 8–9. 

7.–18. august:  
Bærumsspillene «Brambani – mannen som skapte 
Sandvika» Et teaterstykke av Marius Leknes Snekkevåg. 
Morten Røhrt i hovedrollen. Forestillingene er på 
Byscenen. Billetter kjøpes i Bærum kulturhus.

17.–19. august:  
Sandvika klassiske båter-festival på Kadettangen 

Maritim festival med trebåter og andre klassikere som er 
over 40 år.

18.– 19. august:  
Norgescup og NM i maratonpadling  
Det fjerde Norgescup-stevnet (NC4) i sesongen 2018, 
sprint 200 m og 500 m og NM i Maraton!

23 -26. august:  
Sandvika byfest 

Sandvikas store sommerarrangement.  
Se side 5.

24.-25. august:  
Sandvika ølfestival, Eventyrgården på Jong 
Arrangeres for tredje gang.

2. september:  
Dragefestival på Kalvøya i regi av Lions 
Bærum og Omegn Cykleklubb 50 år:  
Sykkelritt i Sandvika.

22.–23. september: 
Bernhoft & The Fashion Bruises  
Spiller på Musikkflekken. 

AKTIVITETSKALENDEREN

Det skjer i Sandvika
Her er noe av det du kan oppleve i sommer:
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Bærum Kulturhus
31. august–1.september
DanseFOT/ Nagelhus Schia Productions
Hva skjer når unge talenter, fulle av håp og usikkerhet, 
dykker ned i kraftfulle og sårbare uttrykk skapt for 
voksne dansere? DanseFOT er et fordypnings- og 
talentprogram for ungdomsskoleelever i Akershus.

AKTIVITETSKALENDEREN

Henie Onstad Kunstsenter
Sommerens store utstilling er Jakob 
Weidemann som vises fra 16. juni.

En sjelden 
mulighet til å gå 
inn i Weidemanns 
fargerike univers .

23. august
Lindstrøm – 
Blinded by  
the LEDs
Konsert.  
Bestillingsverk til 
Henie Onstads 
50-årsjubileum.

Vannrett:
5 FISKEBERG
6  ARKITEKT RÅDHUSET
9 KAFE
11 FESTIVAL
13 ELV
15 MANN  VED STASJONEN
16 GRESS
17 STUE (Hint: gaveartikler)

18 ÅS
20 DYREØY
21 INDUSTRIGRÛNDER
22 KOLLE
23 SOMMERAKTIVITET
24 SKRATTE
25 USTEKT
26 SOMMERMAT
27 TITTE

Loddrett:
1  LØSNING 
 (Hint: hvor skjer det?)

2  ALLEE (Hint: maler)

3   NY BYDEL  
 (Hint: pukkverk)

4  LØKKE BRO
7  RIGMOR
8  LAND I SANDVIKA

10  RÅDMANN
        (Hint: gate i Sandvika Øst).

12  KJEMPEFEST
14  HAGE
19  UTVIKLINGSOMRÅDE

Løs kryssord 
om Sandvika 
og  vinn mid-
dag for to på 
Restaurant 
Caspar! 

Send løsningen til 
baeringen@ 
baerum.kommune.no

Tips: Les bladet før 
du løser kryssordet.
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Nå tegnes fremtidens Sandvika.  
Den gamle bykjernen vil bli omkranset  
av nye byrom, som gir plass til både  
historie og nytenking, kultur og kunnskap. 

Maria vil gjerne bo sentralt. Hun er  
nysgjerrig på Sandvika. Sandvika skal  
bli knutepunktet: møteplassen der gater, 
broer og pulserende byrom samler  
mennesker. Den nye Elvepromenaden 
og Fjordparken på Kadettangen knytter  
oss nærmere vannet og hverandre. 
 
Som mennesker gir liv til byen,  
skal byen gi liv til mennesker.

PLASS TIL  
FLERE

Maria, 35 ar

Bærum er landets  
raskest voksende  
kommune, der hver 
fjerde innbygger  
er under 19 år. 

Sammen skaper  
vi fremtiden.

baerum.kommune.no

2020 
Bærum er etablert som en  
miljø- og klimaklok kommune.

2030 
Klimagassutslippene er redusert 
med minst 40 prosent.

2050
Bærum er et  
lavutslippssamfunn.
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